
 

 

 

Bestyrelsesmøde 

Tirsdag den 19. december 2023 kl. 17.15-19.15 

Afbud: 
Abdulahi, Laila, Laila, Malthe, 

Medlemmer: 

Ledelsesrepræsentanter: 
Maj-Britt Halle (skoleleder) 
Jakob Høj Lundgaard (souschef) 

Forældrevalgte: 
Laila Kalliomaki Frøslev (formand) 
Tanja Haubro Petersen (næsformand) 
Sarah Due Frost 
Laila Boll Rietbergen 
Abdullah Ahmed Sheikh Hassan 
Anika Andersen 

Medarbejderrepræsentanter: 
Carina Madsen (TR) 
Kim Tank 

Elevrepræsentanter: 
Nicki 
Malthe 

Sekretær for skolebestyrelsen: 
Jakob Høj Lundgaard 

Dagsorden: 

1 
Godkendelse af sidste referat. 
Referat godkendt. 

2 
Nyt fra elevrådet 
Nye tiltag i boden, kunne der blive lavet nye kort til 25kr.To elever er uddannet som undervisningsmiljørepræsentanter. 
 
Nyt fra ledelsen 
Ny afdelingsleder til Fønix er ansat pr. 1.feb2024, 21 ansøgere i alt og 6 til samtale, to gik videre til runde to. Der var 
cases til begge runder. Meget kompetent og dygtig kandidat er ansat.  
To lærerstillinger er nyansat med primært dansk og tysk i udskolinger, der ud over diverse stillinger i SFOén. 
Velfærdens fundament er så småt begyndt at komme i gang, processen med at lave tegninger er gået i gang, og næste 
skridt bliver at ideerne skal fremlægges for ledelsen og derefter skal det bredes ud. 
Vores legepladser er i forfald og de skal vedligeholdes af BKF. Der er ikke økonomi i BKF til at vedligeholde, så mange 
legeredskaber bliver revet ned og der bliver ikke sat nyt op. Vi har brug for at denne problematik bliver løftet ind i sb.  



 

 

 
Nyt fra kontaktudvalget 
Følgende blev drøftet: 
Orientering om elever, der kræver sygeplejefaglig viden, som lærerne ikke har, derfor bliver der ansat to sygeplejersker i 
skoleafdelingen, med det formål at kunne medicinere. 
Fraværsteamet bliver nedlagt, fordi det ikke fungerer, da kontakten til hjemme fylder for lidt.  
Taksforce 32 anbefalinger, fokus skal være på trivsel og venskaber. Mere plads til kreativitet.  
Fire nye 10. klasser bliver oprettet i kommende år med fokus på musik. 
Bjarne fra Tinkærskolen fremlagde resultater fra forsøg med at møde senere og have skytimer. 
Ungdomscentrene fremlagde problemerne med afstand.  
Tolærertimer blev drøftet 
Flugten fra folkeskolen blev drøftet, hvorfor er skolen ikke et tilvalg? 
Driftsmidlerne til analoge materialer ønsker man et løft på.  

3 
Brainstorm: Rekruttering af elever i eget distrikt 
Hvilke forældreperspektiver ser bestyrelsen, hvad kunne få dem til at vælge til og fra? 
Aktivitetsdag for kommende skolebørn 
Sænke klasseloftet 
Kommunikerer særlige kompetencer/prioriteringer mm.  
Praktisk/musisk profil, musikalsk førskole, sommerkoncert med Ung Odense 
Daglig praksis 
Skolerejser 
Low arousal 
Tidlig indsatsteamet 

4 
Talepapir til bestyrelsesrepræsentanter til forældremøder.  
Kan det fx være skolerejser? 
Kan det være Kontaktforældrenes rolle i fbm. bestyrelsesvalg?  
Kan det være det gode skole/hjem-samarbejde 
Indsatsområder på skolen 
Noget aldersbestemt? 
Andet? 

5 

Kontaktforældremøde. Ny dato. 

Evt. 
 
Punkter til kommende møder: 
 

• Principper 
• Antimobbestrategi 
• Tidlig indsats digital dannelse 
• Forældremobilisering 
• Forældremøder, S/H nytænkning 
• Resiliens 
• Meddelelsesbog  
• Legeplads 
• Rekruttering af elever fra eget distrikt 
• Profilering af bestyrelsen 
• skolerejser 
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